

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
L/4120/Add.1
11 July 1975
Limited Distribution

Original: English/
anglais

JAPAN - IMPORTS OF BOVINE MEAT

Addendum

The following communication dated 3 July 1975 has been received from the Japanese Mission.

Upon instructions from my home Government, I have the honour to inform you as follows:

"With reference to GATT Document L/4120 dated 28 November 1974 concerning the situation of beef imports into Japan, the Permanent Delegation of Japan to the International Organizations at Geneva has the honour to advise you, for the information of the Contracting Parties, that the Japanese Government has announced, on 27 June 1975, that it will allocate the import licences, from 28 June 1975, for bovine meat (BTN 02.01.1)."

JAPON -- IMPORTATIONS DE VIANDES BOVINES

Addendum

La Mission du Japon a fait parvenir au secrétariat la communication ci-après en date du 3 juillet 1975.

D'ordre de mon gouvernement, j'ai l'honneur de vous informer de ce qui suit:

"Se référant au document du GATT L/4120 daté du 28 novembre 1974 concernant la situation du commerce d'importation de viande de boeuf au Japon, la délégation permanente du Japon auprès des organisations internationales à Genève a l'honneur de porter à votre connaissance, pour l'information des parties contractantes, que le gouvernement japonais a annoncé, le 27 juin 1975, qu'il délivrera les licences pour l'importation de viandes bovines (NDB 02.01.1) à partir du 28 juin 1975."